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Skrivelse äldrefrågor 

Att kunna välja sitt boende även när man blir äldre är en frihetsfråga. Vi är därför oroade över 
den tendens vi sett under många år – att stadens servcehus vansköts till den grad att de till slut 
måste läggas ner.  

Med anledning av detta vil vi fråga hur planeringen för upprustning av Västerorts 
serviceboenden ser ut framöver 

 

Vi har också fått intrycket att många äldre som söker vård och omsorgsboende i vår stadsdel 
får avslag. Detta är oroande eftersom social isolering och ensamhet kan resultera i nedsatt 
hälsa, depressionen och sämre livskvalitet  

Med anledning av detta vill vi få en redovisning en redovisning av antalet och procenten 
avslagna ansökningar till vård och omsorgsboende i vår stadsdel för åren 2021-2023. 

 

Demens är en av de stora folksjukdomarna och uppskattningsvis lever mellan 130 000 och 
150 000 personer med en demenssjukdom i Sverige. Det är en siffra som väntas öka de 
närmsta åren.  

Med anledning av detta vill vi veta hur stadsdelen säkerställer hög kunskapsnivå 
gällande demenssjukdomar både bland biståndshandläggare samt på gruppbostäder 
och serviceboendet inom LSS.  

 


